
Protokół Nr LIV

z LIV Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego

z dnia 21 lutego 2023 r.

Pos1edzen1e LIV Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło się o godz. 1300

w Starostwie Powiatowym w Ustrzykach Dolnych, przy ul. Bełskiej 22 według

pomzszego porządku obrad!

Otwarcie Sesjii stwierdzenie quorum.
Przyjęcie porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Powiatu
Bieszczadzkiego.
Informacja z pracy Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego w okresie
m1ędzysesyjnym.
Prezentacja projektów uchwał, przedstawienie opinii komisji Rady
Pow1atu, dyskusja, głosowanie nad uchwałami w sprawiei

wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego
na 2023 r.
wyposażenia w majątek trwały Powiatowy Zarząd Dróg w Ustrzykach
Dolnych,
zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju
Gospodarczego i Porządku Publicznego na 2023 rok,
zatwierdzenia planu pracy Komisji Turystyki, Zdrowia i Polityki
Społecznej na 2023 rok,
zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury,
Sportu, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2023 rok,
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok,
zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na
2023 rok.
przyjęcia apelu o nadanie liniom kolejowymi nr 108 [na odcinku Jasło
' Sanok ' Krościenko (Granica Państwa)l oraz nr 107 [na odcinku
Zagórz ' Łupków (Granica Państwa)l statusu linii o znaczeniu
obronnym.

Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku
działającej przy Staroście Bieszczadzkim za 2022 rok.
Przedstawienie informacji z działalności Samodzielnego Publicznego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych.
Informacja z" bieżącej działalności Placówek Oświatowych.
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji oraz
informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku na terenie powiatu
b1eszczadzkiego za rok 2022.

10 Interpelacje i pytania radnych.
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11.Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
12. Sprawy różne.
13. Zakończenie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

Przewodniczący otworzył LIV Sesję Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Przywitał

Panie i Panów Radnych, Pana Starostę wraz z Zarządem kierowników wydziałów,

osoby funkcyjne, gości.

Następnie Przewodniczący stwierdził quorum (13 radnych).

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że odbyły się półfinały pierwszych

ogólnopolskich Mistrzostw IT, w których wzięło udział 2201 zespołów z całej Polski.

Z naszego Liceum Ogólnokształcącego zakwalifikowała się drużyna w składzie

Marcin Bichun i Maciej Pereślucha. Finały odbyły się w Poznaniu, wzięło w nich

udział 10 najlepszych drużyn w kraju. Ustrzycka drużyna wygrała zawody. Nie

pierwszy raz informatycy z naszego liceum zostali uznani za najlepszych w Polsce.

Starosta złożył wygranym gratulacje i podziękował wręczając drobne upominki.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odniósł się do pkt. 2 „przyjęcie porządku

obrad”.

Uwag do porządku obrad nie wniesione. Porządek obrad poprzez głosowanie
(poprzez podniesienie ręki), przyjęty został jednogłośnie. Udział w głosowaniu

wzięło 13 radnych.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

„Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad - przyjęcie protokołu z LIII

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Państwo radni otrzymali

protokół z LIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Powiatu Bieszczadzkiego”.
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Uwag nie wniesione. Odbyło się głosowanie. W głosowaniu jawnym (poprzez

podniesienie ręki) udział wzięło 13 radnych. „Za” głosowało 13 radnych. Protokół

został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4

„Proszę Państwa przechodzimy do pkt 42 Informacja z pracy Zarządu Powiatu

Bieszczadzkiego w okresie międzysesyjnym. O przedstawienie informacji z pracy

Zarządu w okresie międzysesyjnym poproszona została Pani Barbara Pasionek -

Sekretarz Powiatu, która informację z pracy Zarządu odczytała.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5, pkt 1)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 2023 r.”

Zwiększa się budżet powiatu o kwotę 843.673,74 zł.

'I Dochody - zwiększenia/zmniejszenia.

Na tą kwotę składają się zwiększenia w dziale administracja publiczna -

zwiększenia - 381.804,30 zł, bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa

- zwiększenia - 200.000,00 zł, różne rozliczenia - zwiększenia - 18.812,00 zł,

oświata i wychowanie - zwiększenia - 6.000,00 zł, pomoc społeczna - zwiększenia

- 570,00 zł i zmniejszenia - 751.290,21 zł, pozostałe zadania w zakresie polityki

społecznej - zwiększenia - 237.057,44 zł.

Wydatki - zwiększenialzmniejszenia.

Administracja publiczna - zwiększenia - 532.784,30 zł, bezpieczeństwo publiczne

i ochrona przeciwpożarowa - zwiększenia - 207.000,00 zł, oświata i wychowanie -

zwiększenia - 26.762,00 zł i zmniejszenia - 1.930,00 zł, pomoc społeczna -

zwiększenia - 93,00 zł i zmniejszenia - 93,00 zł, pozostałe zadania w zakresie

polityki społecznej - zwiększenia - 243.057,44 zł i zmniejszenia - 237.000,00 zł,

rodzina - zwiększenia - 967,00 zł i zmniejszenia - 967,00 zł, kultura i ochrona

dziedzictwa narodowego - zwiększenia _ 73.000,00 zł.
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Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Opinię Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury, Sportu, Leśnictwa i Ochrony

Środowiska do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Zygmunt Krasowski - opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu

Bieszczadzkiego na 2023 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnícząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 2)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

wyposażenia w majątek trwały Powiatowy Zarząd Dróg w Ustrzykach Dolnych.

Wyposaża się Powiatowy Zarząd Dróg w Ustrzykach Dolnych w środek trwały na

zadanie pn.I „Remont przepustów w ciągu drogi powiatowej Nr 2300R Jasień »-

Jałowe ~ Bandrów w km 6+0-40, 7+080, 8+160, 8+710 i 8+938”, o wartości

125.411,05 zł.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie ,, wyposażenia w majątek trwały Powiatowy Zarząd

Dróg w Ustrzykach Dolnych” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnícząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”
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głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 3)

Pan Wiesław Sowiński ' Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju

Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego przedstawił Plan Pracy Komisji

na 2023 r. (Plan Pracy w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie „zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu,

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego na 2023 rok” odczytała

Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnícząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. ,,Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 4)

Plan Pracy Komisji Turystyki, Zdrowia i Polityki Społecznej na rok 2023

w załączeniu do protokołu.

Projekt uchwały w sprawie „ zatwierdzenia planu pracy Komisji Turystyki,

Zdrowia i Polityki Społecznej na 2023 rok” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnícząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głoowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 5)
Pan Zygmunt Krasowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury,
Sportu, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił Plan Pracy Komisji na

2023 r. (Plan Pracy w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie ,, zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty,

Rolnictwa, Kultury, Sportu, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2023 rok”
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odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnícząca Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 6)

Pan Wiesław Sowiński - Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił

Plan Pracy Komisji na 2023 r. (Plan Pracy w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie ,, zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na

2023 rok” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnícząca Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 7)

Pan Jan Józefczyk -- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Przedstawił Plan Pracy Komisji na 2023 r. (Plan Pracy w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie „zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków

i Petycji na 2022 rok” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnícząca Rady

Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 8)
Starosta Pan Marek Andruch przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia
apelu o nadanie liniom kolejowymi nr 108 [na odcinku Jasło ' Sanok ' Krościenko
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(Granica Państwa)] oraz nr 107 [na odcinku Zagórz - Łupków (Granica Państwa)]

statusu linii o znaczeniu obronnym.

Rada Powiatu Bieszczadzkiego podziela stanowisko Rady Powiatu Sanockiego

z dn. 24.01.2023 r. w kwestii strategicznego dla bezpieczeństwa narodowego

irozwoju gospodarczego znaczenia linii kolejowej nr 108, potwierdzonego min.

koniecznością uruchomienia w marcu 2022 roku pociągów ewakuacyjnych dla

ukraińskich uchodźców, apeluje do Ministra Infrastruktury oraz do Ministra

Obrony Narodowej o nadanie linii kolejowej nr 108 na odcinku od Sanoka do

Krościenka (Granica Państwa) statusu linii o znaczeniu obronnym.

Projekt uchwały w sprawie , przyjęcia apelu o nadanie liniom kolejowym! nr 108

[na odcinku Jasło ' Sanok ' Krościenko (Granica Państwa)l oraz nr 107 [na odcinku

Zagórz ' Łupków (Granica Państwa'-1)] statusu linii o znaczeniu obronnym.,”

odczytała Pani Anita Piotrowska - Wiceprzewodnícząca Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 6

Starosta Pan Marek Andruch przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji

Bezpieczeństwa i Porządku działającej przy Staroście Bieszczadzkim za rok 2022.

Poprzedni rok był szczególnie ciężki, oprócz covidu, który jeszcze trwał, wybuchła

wojna na Ukrainie, która zdominowała życie i bezpieczeństwo mieszkańców.

Odbywały się różne spotkania. Odbyło się również posiedzenie Komisji

Bezpieczeństwa. Tematy działalności Komisji ujęte zostały w przedstawionym

sprawozdaniu. (Sprawozdanie w załączeniu protokołu).

Radny Pan Jacek Łeszega zapytał, gdzie można zobaczyć projekt „Powiatowego

Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli

i Porządku Publicznego na lata 2022 - 2026 na terenie Powiatu Bieszczadzkiego”.

Starosta Pan Marek And1'uch odpowiedział, że Program znajduje się u pracownika

wykonującego zadania z zakresu spraw obronnych i zarządzania kryzysowego.
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Ad. 7
Pani Joanna Łysiak - dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki

Zdrowotnej przedstawiła informację z działalności Samodzielnego Publicznego

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych.

W roku 2019 uchwałą zatwierdzone program naprawczy szpitala, który

opracowany został przez podmiot zewnętrzny specjalizujący się w takiej

działalności. Realność programu została skonsultowana z Narodowym Funduszem

Zdrowia. Założenia tego programu i ich realizacja w 80% została już zakończona, a

niektóre aspekty są kontynuowane. Program ten głównie zakładał likwidację

oddziału ginekologicznego i położniczego ze względu na małą liczbę porodów oraz

hospitalizacją, co generowało bardzo dużą stratę. Drugim punktem programu było

dostosowanie łóżek do pacjentów. Zwiększenie liczby łóżek na oddziale

wewnętrznym, zmniejszenie na oddziale pediatrycznym, chirurgii ogólnej. Na

chwilę obecnąw szpitalu oddział rehabilitacji liczy 30 łóżek, wewnętrzny 25, ZOL

34 łóżka, oddział pediatryczny 9 łóżek i oddział chirurgiczny 6 łóżek. Dało to

wymierne oszczędności. Obsada pielęgniarek dostosowana została do wymogów

ustawy. Trzecim punktem była termomodernizacja budynku szpitala w celu

optymalizacji kosztów poprzez zużycie energii cieplnej i energetycznej. Środki na

termomodernizację pozyskane z Regionalnego Programu Operacyjnego.

Wymienione również całe oświetlenie. Koszt ten wyniósł 2,5 mln zł. Szpital boryka

się z brakiem lekarzy. Pozyskanie lekarzy daje szpitalewi pozyskanie przychodów.

Szpital w ostatnim czasie pozyskał trochę więcej specjalistów lekarzy i dzięki temu

udało się zwiększyć przychody w poradniach i głównie na oddziałach. W roku 2022

było 24 lekarzy na kontrakcie, pielęgniarek 79 na umowę o pracę,. Czwartym

punktem programu naprawczego była organizacja bloku operacyjnego. Oddział

chirurgii ogólnej generował rocznie straty na poziomie ok. 2 mln zł. Wynikało to z

wykonywania małej ilości zabiegów ze względu na brak lekarzy specjalistów.

Podjęta została decyzja o powstaniu oddziału chirurgicznego i ortopedycznego w

ramach hospitalizacji planowej. W 2022 roku zabiegów operacyjnych było 878, tj.

ok. 80 zabiegów miesięcznie. Obecnie planowane jest wykonanie zabiegów jako

jeden z nielicznych ośrodków w Polsce, będą to zabiegi przeszczepu kości.

Zakupiony został nowy endoskop, 2 gastroskopy i 1 kelonoskop. Piątym punktem
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programu naprawczego było utworzenie Zakładu Opiekuńczo Leczniczego.

Zapotrzebowanie jest bardzo duże. W ZOL'u zorganizowano 34 łóżka. Kolejny

punkt to rozwój opieki zdrowotne. Ze względu na brak personelu lekarskiego POZ

do tej pory nie funkcjonował..... W chwili obecnej to się zmieniło. Następnym

punktem była poprawa warunków lokalowych i diagnostycznych. Remonty są

niezbędne ze względu na warunki sanitarne i PPoż. Prace w tym zakresie są

zaawansowane. Blok operacyjny jest już prawie w 80% na ukończeniu.

Przychody z działalności podstawowej znacznie się zwiększyły.

Szczegółowa wypowiedż dostępna jest w wersji elektronicznej.

Starosta Pan Marek Andruch uzupełniając wypowiedź dyrektor Pani Joanny

Łysiak powiedział, że Pani dyrektor podsumowała dwa lata działalności realizując

program naprawczy, który jest realizowany w bardzo trudnych warunkach, koszty

działalności wzrosły (energii, ciepła, gazu, wody, itd.). Sytuacja była trudna ze

względu na covid, który wprowadzał restrykcje w działalności szpitala. Oddział

rehabilitacyjny nie mógł działać w pełni, ponieważ był zamykany. Oddział ZOL

przeznaczony był dla osób z covidem. Chirurgia planowa nie miała prawa bytu ze

względu na zakazy. Wpełni można było zacząć funkcjonować od 2022 roku. Oddział

wewnętrzny ma przychód miesięczny z NFZ ponad 600 tys. zł. Oddział

pediatryczny utrzymuje poziom ponad 2mln zł przychodu. Na oddziale rehabilitacji

i ZOL są limity i na przyszłość trzeba zwiększyć liczbę łóżek, co zwiększy dochód.

Zaciągnięty dług był przeznaczony na koszty osobowe, wynagrodzenia.

Szczegółowa wypowiedź Starosty dostępna jest w wersji elektronicznej.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutowąprzerwę.

Ad. 8

Starosta Pan Marek Andruch obrazowo, w formie wizualnej przedstawił dane

statystyczne opracowane przez ekspercką firmę, która ukazuje sytuację oświaty

ponadgimnazjalnej w powiecie bieszczadzkim. Jest to analiza finansowa.

Szczegółowa wypowiedź Starosty dostępna jest w wersji elektronicznej.
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Następnie sprawozdanie z działalności przedstawiła dyrektor Poradni

Psychologiczne - Pedagogicznej Pani Iwona Długa oraz dyrektor Bieszczadzkiego

Zespołu Szkół Zawodowych Pan Paweł Germański.

Ad. 9

Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Ustrzykach Dolnych

za rok 2022 przedstawił Komendant Komendy Powiatowej Policji Pan Aleksander

Szymaszek.

Stan etatowy i stan zatrudnienia na styczeń 2023 r. to 68 policjantów, w tym 6

w prewencji w Gminie Czarna i Lutowiska. 11 pracowników cywilnych.

Komendant przedstawił dane na temat przestępczości od 2019 roku do 2022.

W 2019 roku wszczęte 330 postępowań. W 2000 roku 312, w 2021' 268, a w 2022 '

267. To są przestępstwa postępowania wszczęte. Jeżeli chodzi o stwierdzenie

przestępstw, to ta tendencja jest spadkowa, bo w 2019 było ich 267, w 2020 ' 256,

w 2021 ' 240 iw 2022 ' 225. Tak też kształtuje się mniej więcej wykrywalność tych

przestępstw. Większość teraz przestępstw odbywa się w strefie wirtualnej, bo

najwięcej jest przestępstw dokonywanych przez strony internetowe.

Wykrywalność kształtuje się też w sposób lekko spadkowy. Wszystkich było 225.

Przestępstwa narkotykowe ujawniane są podczas kontroli drogowej, było ich 16.

Był 1 wypadek śmiertelny. Zdarzeń drogowych w 2020 roku było 147, w 2021 było

158, 2022 " 150. Wypadków w 2020 było 6, w 2021 było 8, w 2022 ' 10. Kolizje 141

w 2020 roku, 150 w 2021 i 2022 ' 140. Zabitych było w 2020 '3 osoby,

w 2021 ' 0 osób, w 2022 ' 1 osoba. Rannych było w 2020 roku 3 osoby, w 2021 ' 10

osób i 2022~12 osób. W 2022 roku na 30 przestępstw drogowych 28 było w stanie

nietrzeźwym. W 2022 roku wystawione 3247 mandatów. Rok 2021 był rokiem

bardzo trudnym ze względu na panującą pandemię, czyli covid. W lutym 2022 r.

wybuchła wojna na Ukrainie i ogromna ilość policjantów zaangażowana była

w pomoc uchodźcom. Pan Komendant wspomniał również o zgłoszeniach do

krajowej mapy zagrożeń. Większość tych zgłoszeń jest niepotwierdzona.

Prowadzona jest również profilaktyka społeczna. Są cztery główne obszary działań

prewencyjnych. Policjanci przekazują różne informacje dotyczące tego jak się

uchronić przed przestępstwami. Priorytety działań na 2023 rok sąw zasadzie takie
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flfh ('31;jak w latach poprzednich. Należy ograniczać i eliminować pospolitą przestępczo

jak zniszczenie mienia, kradzieże, kradzieże z włamaniem. Organizowane są różne

akcje i działania mające na celu eliminacje tych przestępstw. Policja współdziała

z wydziałem komunikacji, Powiatowym Zarządem Dróg.

Komendant Powiatowy Policji ostatni raz uczestniczył w obradach sesji Rady

Powiatu ze względu na przejście na emeryturę. Podziękował wszystkim za dobrą

współpracę i pomoc podjętymi decyzjami.

Szczegółowa wypowiedź Komendanta dostępna jest w wersji elektronicznej na

stronie BIP Starostwa Powiatowego.

Ad. 10 ' brak

Ad. 11

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda poinformował, że wpłynęła petycja

w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantacji wśród

lokalnej społeczności. Petycja ta przekazana została do rozpatrzenia Komisji

Skarg, Wniosków i Petycji.

Ad. 12 - brak

Ad. 13

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda

„Proszę Państwa, dziękuję wszystkim i zamykam obrady LIV Sesji Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.
I' Ę I I `l H- I

I

Protokołowałaí Przewodniczący Rady Powiatu
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